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Verslag van de informatieve commissie, gehouden op dinsdag 23 januari 2024 om 19.30 uur in het 
Koetshuis van Boom en Bosch te Breukelen. 

 
Aanwezig 

Voorzitter Ike Roetman 

Raadsadviseur AnneMarie Hiemstra 

 
De leden 

Lokaal Liberaal Onno Tijdgat, Sannah van Iterson, Suzanne Kox, Onno Tijdgat, 

Jos van Nieuwenhoven 

D66 Mark Tassche, Lisanne Peelen-van de Pol, Peter van Dam,  

 Rens Ulijn 

VVD Lucas van Hattum, Jeffrey van Vrouwerf 

GroenLinks Mariet Brandts, Marja van Gaalen, Andre Hofman 

CDA Marlous Scherpenzeel, Sarah van Lindenberg-Hess 

Streekbelangen        Marieke Versloot, Jan van Sligtenhorst 

ChristenUnie-SGP Johan Boele, Immanuel Wijland 

Samen Stichtse Vecht Primla Jaipal, Sander Jonker, Riette Habes 

PVV Daniel Bekkers  

SP Tineke de Vries 

PvdA Lukas Burgering, Victor Koppelmans 

Het Vechtse Verbond Mieke Hoek 

Nieuw Links Sophia Jeddaoui 
 
Burgemeester en Wethouders: Karin van Vliet, Dick Polman 
Ook aanwezig: Sosja Rooijmans, Jeffrey de Campos Cardoso en Joost Broeke 

   

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

3. Inspraak over onderwerpen die niet op de agenda staan  
- Jan Kerker spreekt namens Renie Vis in over de verhuur van gemeentelijke locaties. De 

huur is flink gestegen en men kan bij het 4-en-1 theater de keuken niet meer gebruiken. 

Voor verenigingen is dit erg lastig.  

GroenLinks verwijst naar een eerder door de wethouder overgenomen motie. Er loopt 

een onderzoek met uitkomsten in het voorjaar. Lokaal Liberaal kondigt technische vragen 

aan het college aan. De inspreker wordt verwezen naar contactpersonen binnen de 

gemeente en cultuurmakelaar Marcel Blekendaal. 

- Dik van ’t Hof spreekt in over ‘de rol van de raad’. Hij ziet een hiaat in de wijze van 

afdoening van vragen van inwoners aan de raad. Hij zou graag zien dat insprekers of 

briefschrijvers een direct antwoord van de raad ontvangen. De series D en C zijn volgens 

hem niet conform het dualisme. Hij roept de raad op zich aan de gemeentewet te houden 

en actie te ondernemen. 

SP: vraagt wie de inspreker bedoeld met ‘wij’? de heer van ’t Hof geeft aan dat hij mede 

namens meneer Maan inspreekt. 

4. Kernenfoto’s sociaal domein 

Sinds begin 2023 maakt de gemeente samen met inwoners en partners kernenfoto’s voor het 

sociaal domein. Deze foto’s helpen om een integraal beeld te krijgen van wat er speelt in de 

verschillende kernen van Stichtse Vecht en wat er te doen staat. Afgelopen zomer zijn de 
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kernenfoto’s sociaal domein besproken en aangevuld tijdens verschillende bijeenkomsten en 

gesprekken. Tijdens een eerdere informatieve commissie hebben ook de raadsleden input 

kunnen geven voor de kernenfoto's. Deze input is verwerkt in de definitieve kernenfoto’s.  

Sosja Rooijmans geeft een presentatie (bij de agenda gevoegd) over de aanpassingen van de 
kernenfoto’s en licht toe wat er opvalt. Conclusie: het is fijn wonen in Stichtse Vecht. Er zijn ook 
opgaves, die in vijf thema’s gebundeld zijn: financiële zelfredzaamheid, vitaal ouder worden, 
sociale cohesie in de kernen, opvoeden en de mentale gezondheid bij de jeugd. Per thema wordt 
een inwonersreis georganiseerd ter verdieping.  

Een samenvatting van antwoorden op vragen vanuit de commissie:  

- De hoofdthema’s spelen ook landelijk, maar in de verdieping zie je verschillen. 
- Hoe groot de problemen soms ook zijn, mensen vinden het fijn wonen hier. 
- Herindeling: uit de antwoorden blijkt Nigtevecht meer georiënteerd is op Weesp. 
- Herhaling van het onderzoek: er wordt gekeken hoe het in samenwerking tussen 

meerdere afdelingen van de gemeente gedaan kan worden.  
- Er is geen landelijke vergelijking gemaakt over thema’s die hier juist goed gaan. Maar 

bijvoorbeeld de sociale cohesie is hoog, vooral in de kleine kernen. Dit staat gelijk ook 
onder druk, omdat vrijwilligerswerk vooral door ouderen gedaan wordt. 

- De inwonersreizen worden dit jaar georganiseerd, samen met partners. De vijf thema’s 
kan de gemeente niet allemaal zelf oplossen. We willen inzicht in de problemen en kijken 
wie welke rol daarin kan nemen. 

- Hoe worden de thema’s per kern toegespitst? Het idee is een vertaling per kern te maken 
met een overall proces erop. 

- Speelt (politieke) onvrede en adat mensen zich niet gehoord voelen een rol? De 
gevolgen van eerder gemaakte politieke keuzes spelen mee. Bijvoorbeeld bij het thema 
vitaal ouder worden: er zijn geen bejaardenhuizen meer. 

- De foto’s zijn al gedeeld met alle dorps- en wijkcommissies, met de uitnodiging om er iets 
mee te doen en onderling contact te leggen om van elkaar te leren. 

- De conclusies van de inwonersreizen kunnen t.z.t. worden gedeeld met de raad. 
Bijvoorbeeld in een informatieve commissie. 

Vraag aan de wethouder: de vijf thema’s. Hoe verhoudt dat zich tot het coalitieakkoord en 
prioriteiten? De vijf thema’s worden nu verder uitgewerkt. Deze komen ook terug bij de 
bestuursopdracht. Dit komt in april richting de commissie, met de voortzetting van het 
coalitieakkoord en de kadernota voor 2025 

5. Omgevingsprogramma 
Met de Omgevingswet wordt een aantal nieuwe instrumenten geïntroduceerd om beleid vast te 

stellen, uit te werken en te evalueren. Daarbinnen nemen de Omgevingsvisie en het 

Omgevingsprogramma een belangrijke rol in. De komst van het Omgevingsprogramma brengt 

ook een andere werkwijze en rolverdeling tussen de gemeenteraad en het college. Daarom zijn 

er spelregels nodig voor het werken aan gebiedsgerichte Omgevingsprogramma’s. Op 26 

september 2023 heeft de gemeenteraad een motie aangenomen met de oproep aan het college 

om de raad te informeren over de aanpak en planning voor de oplevering van de gebiedsgerichte 

Omgevingsgrogramma’s per kern of gebied. De voortgang hiervan wordt vanavond toegelicht. 

Wethouder Dick Polman geeft aan dat de planning waar de motie toe opriep er nog niet is, maar 

dat de presentatie zo laat zien dat er meer bij komt kijken. Joost Broeke, planoloog, geeft een 

presentatie. De sheets zijn bij de agenda gevoegd. 

De Omgevingswet gaat uit van een Omgevingsvisie (kaderstellend, voor langere termijn,10-15 

jaar, vastgesteld door de raad). Daaronder is ruimte voor Omgevingsprogramma’s (op uitvoering 

gericht, kortere termijn, vastgesteld door het college). Daaronder hangt het Omgevingsplan: het 
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kader waarbinnen omgevingsvergunningen aangevraagd kunnen worden. De Omgevingsvisie is 

verplicht. De Omgevingsprogramma’s deels verplicht en deels vrijwillig.  

Rond maart komt er een notitie over de Omgevingsprogramma’s als peilstuk naar de commissie. 

In de notitie komt onder meer een format voor een startnotitie, een vaste werkvorm en een aantal 

spelregels (over o.a. de rol van de raad, participatie en gebiedskeuze) te staan. Het gaat om 

spelregels om afspraken tussen de raad en het college te maken. Want de Omgevingsvisie en de 

Omgevingsprogramma’s moeten op elkaar zijn afgestemd. 

 

Een samenvatting van antwoorden op vragen vanuit de commissie:  

- Oude bestemmingsplannen gelden nog tot de raad een ander Omgevingsplan vaststelt. 
- Er is tijd tot 2031, en we zullen een groot deel van deze tijd wel nodig hebben. 
- De eerder vastgestelde leidraad adviesrecht is een soort paraplu, gekoppeld aan de 

vergunningen. 
- Hoe wordt de Hollandse waterlinie meegenomen in een Omgevingsprogramma? De 

bestaande waarden (beschermen en versterken) zijn uitgangspunt.  
- Kan de raad andere varianten of afwegingen maken bij de prioritering? Deze staan in de 

notitie/ peiling die nog naar de commissie komt opgenomen.   
- De notitie ‘Vitaal platteland’ wordt als input voor de programma’s gebruikt. 
- Wat gaat er gebeuren op het gebied van participatie en communicatie richting inwoners? 

Voor wat betreft initiatieven van derden geven we het uit handen. De leidraad participatie 
vervangt het spoorboekje en wordt voortgezet. Er gaat ook met webpagina’s en 
nieuwsbrieven gewerkt worden. Welke vormen van participatie gebruikt worden, hangt af 
van het programma. Communicatie is ook onderwerp bij de Klankbordgroep 
Omgevingswet.  

Wethouder Dick Polman geeft aan dat in de aangekondigde notitie/ peiling een globale planning 
is opgenomen. Het is allemaal nieuw, dus een tijdsinschatting maken is nog lastig. Uiteindelijk 
gaan we focussen op een aantal gebieden/ keuzes. Het college stelt de Omgevingsprogramma’s 
vast en ook met welke programma’s we gaan beginnen.  

6. Sluiting 

De voorzitter dankt de belangstellenden, wethouder en de commissieleden en sluit de 

vergadering om 22:14 uur. 

 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 

 

AMH, 24-01-2024 


